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Nederlands kampioenschap wielrennen door gemeente Wijchen 

heen? 

 

 

Schriftelijke vraag van CDA Wijchen 

Ingediend: 12 februari 2025 

Aanleiding: 

Onlangs zinspeelde burgemeester Bruls van Nijmegen in de media op de komst van het 

Nederlands kampioenschap wielrennen naar Nijmegen en de regio. Uit recente nieuwsbe-

richten blijkt echter dat het NK wielrennen dit jaar niet naar de regio Nijmegen kan ko-

men vanwege de grootschalige inzet van de politie tijdens een NAVO-top, waardoor er 

onvoldoende politiebegeleiding mogelijk is tijdens dit evenement. De organisatie vanuit 

de Koninklijke Nederlandse Wielerunie had wel gehoopt op de regio Nijmegen om het 

kampioenschap te laten plaatsvinden, zo valt te lezen in de krant. Dit biedt perspectief 

om het NK wielrennen volgend jaar wél naar onze regio te halen. 

De gemeente Wijchen kent een mooie traditie met de doorkomst van wielerkoersen, zo-

als de Holland Ladies Tour in 2014, met de finish op de Kasteellaan. Het absolute hoogte-

punt was natuurlijk de internationale wielerkoers Giro d’Italia, die in mei 2016 door 

Batenburg, Hernen en Balgoij trok. Hier wordt nog steeds met veel genoegen op terugge-

keken. Tom Dumoulin reed toen in de roze leiderstrui door het Land van Maas en Waal. 

Dat smaakt naar meer. Kan Wijchen nu in het wiel van Nijmegen springen en zodoende 

het NK Wielrennen 2026 door onze gemeente laten rijden? 

Het CDA Wijchen heeft daarom de volgende vragen aan het college: 

- In hoeverre ziet het college kansen om het NK Wielrennen, samen met de buurge-

meente(n), volgend jaar wél naar onze regio te halen? 

- Op welke wijze is het college bereid om nu al in gesprek te gaan met 



initiatiefnemer Nijmegen? 

- In hoeverre ziet het college, net als het CDA Wijchen, een doortocht van het wiel-

peloton door Wijchen en/of haar dorpen tijdens het NK Wielrennen in 2026 zitten? 

Namens de fractie CDA Wijchen, 

Björn Derksen 

 

 


